
纯天然机纺全棉色露露童毯

产品名称 纯天然机纺全棉色露露童毯

公司名称 泰兴市家用纺织品厂

价格 .00/个

规格参数 品牌:和平牌
产品类别:棉毯
适用对象:儿童

公司地址 泰兴市泰兴镇大生工业园区南园路北侧

联系电话 86 523 87605962 13815971338

产品详情

品牌 和平牌 产品类别 棉毯
适用对象 儿童 季节 夏
图案类型 纯色 适合床尺寸 1.0M
是否提供加工定制 是

纯天然机纺全棉色露露童毯，

460平方克重，棉线采用6s/4，5*2交罗花型，尺寸75*100cm或由客户选择，各种颜色可任意选择。

nature woven 100% cotton cellular baby blanket

weight: 460gsm, yarn count: 6s/4, design: 5*2 leno, size: 75*100cm and any size and color is available.

本厂成立于1986年，注册资金人民币伍佰万元。主要产品有：乔罗床罩、冷气毯等床上用品，原料为全
棉、混纺、化纤、麻，阻燃等。。。产品采用全套现代化设备及优质原料精制而成。由于品质优良，规
格齐全，我们的产品受到国内外客户的广泛欢迎。。。我厂既自行设计、组织生产各种规格和花型的冷
气毯以及其他各种纱支的床上用品，也可根据客户具体要求定制、加工。。。冷气毯是国外居民的日常
生活用品，适用于夏、秋季节及空调卧室，它具有手感松软，使用舒适，透气又保暖等优点，并可有效
防止在空调卧室里睡眠易患感冒的现象出现。随着我国人民生活水平的提高和家用空调的普及，冷气毯
必将走进国内消费者的家庭。。。本厂从成立之初起，就在满足国内市场的同时积极开拓国际市场。现9
0%的产品销往欧美、澳大利亚、东南亚、中东市场。为适应竞争，本厂将不断改善我们的产品和服务，
我们热忱欢迎国内、外朋友参与合作、寻求发展！our company was found in 1986 with registered capital of
rmb five million. our main products are bed-cover, cellular thermal blanket and other bedding that is made of 100%
cotton, blending, fabric, hemp or fire-retardant raw materials.all our products are made by full sets of modern
equipments with quality raw materials. due to excellent quality and complete specification, our products are very



popular both at home and abroad.we can not only produce cellular thermal blanket and other bedding with various
specifications and flower patterns designed by us, but also produce them according to the clients" specific
requirements.as a popular commodity abroad, thermal cellular blanket has soft feeling, comfortable, breathable and
warm advantages and is used in summer, autumn. it can also be used in bedroom with air condition to prevent
catching flu. it’ll become popular in china with the development of the living standard of the people and prevalence
of household air condition.we have been keeping on exploring international market since 1986 when we started
business. at present, about 90%of our products are exported to eu, american, australian, southeast asia and middle
east. we’ll continue to improve our product and service quality, and we are ready to cooperate with all friends from
home and abroad for future development.
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